
 
 
 
 
 

Referat från Styrelsemöte 2020-11-04 
 

• Planerat styrelsemöte ställdes in på grund av rådande restriktioner.  

• Ett antal punkter har löpande avhandlats via mail/telefon under hösten: 

o Ett antal namnskyltar har beställt men inte hämtats upp av respektive 

medlem, styrelsen påminner. 

o Avstämning upplagda båtar på båtuppställningsplatsen. 

De flesta medlemmar som valt att lägga upp sin båt för vinterförvaring 

på båtuppställningsplatsen har följt styrelsens uppmaning om att 

informera oss. 

 

 

 

 

   


